
PROTOKOI- NR XLII / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 16 kwietnia 2009 roku

w lokalu Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w JEdrzejowie

zwolanej na wniosek Burmistrza Miasta Jqdrzejowa

Ad.  l .
O godzinie 1530 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XLII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
przewodni czqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;

przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
przewoclnic zqcy zglosil kandydaturq radnego Pawla Faryny na sekretarza obrad. Radny

Faryna wyrazil zgodq.- 
naaa Miejska w JEdrzejowie, dziewiEtnastoma glosami ,,2a" przyiEla kandydaturE

radnego Pawta Faryny na sekretarza obtad.

Proponowany porzEdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Uchwala w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej ulicy Feliksa

Przypkou skiego.
3. ZamkniEcie obrad.

Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o wprowadzenie punktu ,,Interpelacie i zapytanict

radnych".
przewodnicz4cy Rady zwrocil uwagQ, ze jest to sesja nadzv'ryczajna i ewentualnie mozna

wprowadzii punkt,,sqrawY rrjine".

Na salq obrad dotarlo dw6ch radnych; obrady kontynuowano ptzy obecnoSci 21

radnych

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala w sprawie wprowadzenia do porz4dku obrad

punktu 3 ,,Sprawy r62ne".
Z a - 1 5
Przeciw - 1
Wstrzymalo siq - 4

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Uchwala w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej ulicy Feliksa

Przypkowskiego.
3. Sprawy roZne.
4. ZamkniEcie obrad.

A d . 2 .
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewi cz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Ur,vag nie zgioszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr XLII/318/09 w sprawie pozbawienia

kategorii drogi gminnej ulicy Feliksa Przypkowskiego, nastqpuj4cq iloSci4 glos6w:



- 2 1
Przeciu' - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XI-ll/318/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .3 .
Radny I adeusz Lesiakowski powiedzial, ze z uwagi na to, .2e 7 czerwca odbEd4 siq

wyborl' clo parlamentu europejskiego czES6 gmin Wojewodztwa Swiptokrzyskiego podjqlo
inicjatywE przeprowadzenia w tym dniu referendum w sprawie Smieci. Radny pyta, czy jest
jeszcze mo2liwa taka inicjatywa. Radny wyrazll gotowoS6 przygotowania na poniedzialek
kompletnych material6w w tej sprawie.

Burmislrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest wyrok Sadu Najwylszego m6wi4cy,
ze z w'yborarni do europarlamentu nie mozna tqczyc zadnego referendum. Mo2e sig to odby6
w tyrr-r dniur. ale w drugim lokalu i przy udziale drugiej komisji. Spowoduje top koniecznoS6
poniesienia dodatkowych koszt6w, kt6rych nikt nie zwr6ci.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, czy to orzeczenie dotyczy r6wnie2 wybor6w
prezydenckich. do naszego parlamentu i wybor6w samorzEdowych.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e temat zaczfi siQ przewija6 teraz
i interesorval siq w odniesieniu do tych wybor6w.

I{adny Przemyslaw Piec zapyta\, iakie jest zdanie Burmistrza w tej sprawie i czy bEdzie
coS w tc'i hwestii robil.

Bunnistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w4tpi w efektywnoSd referendum chocby
zewzglEdu na doSwiadczenia pobliskiej Wloszczowy, gdzie referendum bylo niewaZne
zewzglEdu na frekwencjq. Trzeba siq nad tym zastanowid, ale trzeba r6wniez pamiEta6,
ze musz4 byi na to pieni4dze. Na pewno byloby czySciej wszEdzie, ale byloby to obciq2enia
finansou'e dla ka2dego podatnika.

Radny l'eodor Kot uwaza, ze takie referendum nale2y poprzedzic szerok4 kampani4
inforn.racl,ln4 skierowan4 do mieszkafic6w, aby przygotowai ich do referendum i przede
wszystliim udou'odnii im, 2e to bqdzie oplacalne, a czystoSi siE poprawi. Tu byloby pole
do popisu zarou,no dla medi6w jak i dla radnych.

Raclny Grzegorz KuSmierz zapytal, czy w sprawie kolektor6w slonecznych bEdzie
zlo2onS,rvnioseh do Polsko - Szwajcarskiego Programu Wsp6lpracy.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial.hejest przygotowany wniosek i bgdzie zlolony
przez storvarzyszenie Ekologia. Wniosek musi byc zlohony do poniedzialku do godziny 15
w Warszar,vie.

Radny Marek Zygan zapytal,laka jest wymagana frekwencja w referendum.
Burmistrz Wolski odpowiedzial, zejest to 30 o% uprawnionych do glosowania.
Radna .lanina Szreniawa powiedziala, ze mieszkahcy od wielu lat zglaszaj% aby

wprowadzii podatek przy podatku od nieruchomoSci. Byloby to placone razem i nie byloby
wysypisk.

Wiceprzer,vodnicz4cy Rady Pawel Olszak popiera radnego Teodora Kota w sprawie
kampanii. Poinlormowal r6wnie2, 2e wczoraj wywi6zl na wysypisko przyczepkg gruzu
r zaplacll tylko 3.7 zl. Dobrze byloby, gdyby prasa poinformowala, 2e niejest to duzy koszt.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze jest zbulwersowana artykulem w Gazecie
Jqdrzejowskiej pt. ,,Jak radni miejscy angaiujq siq w sprawy publiczne". ,,Przepraszam, czy
janie pracujE. czy ja nie chcg pracowai, Zeby m6wi6, zeja biorg pieni4dze? Owszem, biorg
pieni4dze. zgaclza siE, ale wszyscy radni bior4 w Polsce. Dlaczego nie pisze siq o powiecie?
Nie mcrgq przejSc - bez przerwy m6wi4 co z tym szpitalem jest zrobione. Daje sig artykuly
ipiqknych ludzi. ze piqknie jest. Ja te2 sobie zPaniq Szwachow4 zrobiE zdjEcie, ze mi jest

dobrze w siuzbie zdrowia. Nie mozemy pozwolii tak siE kompromitowa6 - bo to jest

kompronritacja. Co ja tu robiE, co ja tu zlego robiE? Ze siadlam z Michalkiewiczem - jest



Michalkiewtcz zaproszony - to mam tu zdjqcie zrobione? (...) Nie mam zadnej kom6rki".

Radna Szreniawa zwrocrla uwagQ, 2e w artykule bylo nadmienione, 2e biedni soltysi siedz4

i czekaj4, kiedy bEdzie koniec sesji. To, co soltysi tamz tylu wygaduj4 kto siedzi na naszym

miejscr-r. to iest kompromitacja. Radna prosi, aby siE tym zajq('.
Raclrry Przemyslaw Piec powiedzial, 2e azasy komuny siQ skoriczyly; Gazeta

JEdrze.ion,s[11 t1r nie .iest Slowo Ludu za PZPR-u tylko niezalezne wydawnictwo. Jest coS

takiego. .jak prar.vo prasowe. JeZeli pani radnej coS siE nie podoba, to zgodnie z prawem

prasowynl nto2e 2qda6 sprostowania.
Radny Andrzej Hatny chcial powiedzie6 w obecnoSci pani redaktor, ze prasa klamie.

W tej gazecie pisze o wypadku gdzie nikt nie zostal poszkodowany; ciqzko poszkodowana

szesnastolatka lezy w szpitalu. Pan Hatny chcial to powiedzie6 pani redaktor, ale wyszla.

Raclny Krzysztof Swietlik Lrwaza, 2e naleZy podj46 ten temat, bo nie mohe tak byi, aby

prasa bcz lionca pisala co chce. Pan Swietlik podal przykJad,2e zglaszal interpelacjE w sprawie

ps6w, a r.r prasie bylo napisane,2e jak dzieci id4 do szkoly w Zagalu, to psy im nie daj4

przejSi. Szkoly w Zagaju nie ma ju2 drugi rok. KtoS nie ma pojEcia, o czym pisze.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e na proSbg Burmistrza

najbli2s,za sesja jest zaplanowana na 29 kwietnia czyli w Srodg. Wi42e sig to z v'ryjazdem pana

Burmistrza za granicq i chyba nic nie stoi na ptzeszkodzie.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e 22 kwietnia w Srodq

o godzipie 1700 w lokalu Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej odbEdzie siE spotkanie

w sprau'ie oczyszczalni Sciek6w. W spotkaniu weZmie udzial projektant.

Ad. -1.
przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 15"

zamkr-r4l obradl' XLII sesji Rady Miejskiei w Jqdrzejowie.
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